



روضة وهبة تماري
Wahbeh Tamari KG

تعليمات الدوام لمجموعات بستان للعام الدراسي 2024/2023

الرقم: ت.ا/183-2023
التاريخ: 2023/8/24

حضرة أولياء الأمور المحترمين

بمناسبة العام الجديد، يسعدنا أن نرحب بكم وبأطفالكم متمنين أن يحمل هذا العام فرصاً وتحديات تساهم في بناء وتطوير قدرات أطفالنا الأحباء. نحن مستعدون لمشاركتكم رحلة التعلم والإكتشاف ، حيث سنعمل معاً لتحقيق أهدافنا وتوجيه خطواتهم نحو مستقبل مشرق .

يبدأ دوام الأطفال من يوم الثلاثاء 2023/8/29 ولغاية الخميس 2023/9/7 من الساعة 8:00 صباحاً ولغاية الساعة 12:00 ظهراً .

تم تقسيم الصف لمجموعتين حسب الأحرف الأبجدية

- يبدأ دوام المجموعة الأولى يوم الثلاثاء 2023/8/29 .
- يبدأ دوام المجموعة الثانية والأولى معاً يوم الأربعاء 2023/8/30 .
- يبدأ الدوام الرسمي من يوم الاثنين 2023/9/11 من الساعة 8:00 صباحاً ولغاية 1:45 بعد الظهر .
- ينتهي الدوام أيام السبت على مدار السنة الساعة 1:15 بعد الظهر.
- يبدأ دوام صف الانتظار القصير والطويل يوم الاثنين 2023/9/11.
- دوام صف الانتظار القصير يومياً من الساعة 1:45 ظهراً ولغاية الساعة 3:00 عصرًا ما عدا أيام السبت لغاية الساعة 2:00 بعد الظهر ودوام الإنتظار الطويل من الساعة 1:45-5:00 مساءً ما عدا أيام السبت وقد ورد في التعميم السابق بالخطأ أن الدوام ينتهي الساعة 4:30.
- على الراغبين بالتسجيل بصف الانتظار مراجعة إدارة الروضة وتسديد الرسوم المستحقة
- للمشتركين بخدمة النقل، نرجو احضار الطفل صباحا لاول يوم دوام وستقوم الحافلات بارجاع الاطفال الى البيت.
- ملاحظة: تنطلق الباصات من الروضة خلال الفترة من 2023/8/29 الى 2023/9/7 الساعة 11:30 ومن تاريخ 2023/9/11 تنطلق يومياً الساعة 1:45 ويوم السبت الساعة 1:15 بعد الظهر.

شاكرين لكم تعاونكم

مديرة الروضة
زهية شداد/أبو خضر

Tel هاتف +962 (6) 566 2411 | Mob خلوي +962 (79) 506 0026 | info.tamari@nos.edu.jo | www.nos.edu.jo
ص.ب 941502 عمان 11194 الأردن | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan

Accredited by



معتمدة من



روضة وهبة تماري
Wahbeh Tamari KG

KG1 beginning of the academic Year 2023/2024 Guidelines

Dear Parents,
Greetings,

We would like to welcome you and your children to Wahbeh Tamari kindergarten with the hope that this coming year will be filled with fruitful opportunities and exciting encounters that contribute in developing our beloved children's skills and knowledge. We are eager to share with you a journey of learning and discovery, working hand in hand, to achieve our common goal and guide our children's steps towards a brighter future.

- **Kindergarten hours from Tuesday, August 29, 2023 until Thursday Sept. 7, 2023 are from 8:00am – 12:00pm, starting on 2 different days according to your child's name in alphabetical order**

-Group One on Tuesday August 29, 2023 (only half group)

-Group Two starting on Wednesday August 30, 2023 (along with group 1)

- Official hours starting **Monday Sept. 11, 2023** are from 8:00 until 1:45pm.
- Dismissal time on **Saturdays all throughout the year** is at 1:15pm.
- Waiting Class starts on **Monday Sept. 11, 2023.**

Waiting class short hours are from 1:45pm until 3:00pm, except on Saturdays until 2:00 pm. Waiting class long hours are from 1:45 until 5:00pm except for Saturdays. (By mistake, it was mentioned in the previous circular that long waiting hours end at 4:30pm). For those interested kindly pass by the administration to register.

- For those registered in the school bus transportation, please bring your child in the morning on their first day and the busses will take them back.
- **Note:** Busses depart from the KG during the period August 29, 2023 until Sept. 7, 2023 at 11:30am and starting from Monday Sept. 11, 2023 busses depart daily at 1:45pm and on Saturdays at 1:15pm.

Thank you for your cooperation

Kindergarten Principal
Zahia Shaddad Abu-Khader

Tel هاتف +962 (6) 411 2411 | خلوي 0506 0026 (79) +962 | info.tamari@nos.edu.jo | www.nos.edu.jo

ص.ب 941502 عمان 11194 الأردن | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan

Accredited by



معتمدة من